

- HAPPY -  
*Easter*



CAP ST GEORGES  
HOTEL & RESORT

+357 26 000 000 [enquiries@capstgeorges.com](mailto:enquiries@capstgeorges.com)



CAP ST GEORGES  
HOTEL & RESORT

*Easter*  
AT CAP ST GEORGES HOTEL & RESORT

Join us this year in celebrating Easter, the largest festive period in the Greek Orthodox calendar with church service at Agios Georgios (St Georges Church) and all of the traditional festive activities at Cap St Georges Hotel & Resort.

### Пасха в Cap St Georges Hotel & Resort

Приглашаем вас отпраздновать самый большой праздник Греческой Православной церкви - Пасху, вместе с нами! В программе богослужение в церкви Святого Георгия и множество традиционных праздничных мероприятий в Cap St Georges Hotel & Resort. Мы будем рады видеть Вас!



### 17<sup>th</sup> April | Holy Thursday | 19:00

#### Decoration of the Epitafios at St. George Church

Everyone is invited to decorate the Epitaphios with floral arrangements and ribbons.

### 18<sup>th</sup> April | Holy Friday | 19:00

#### Epitaphios service at Agios Georgios Church

On Holy Friday, lamentations are chanted for the dead Christ, followed by a procession of the Epitaph through the streets accompanied by tolling church bells in a mournful tone.

22:00 Club open with resident DJs

### 19<sup>th</sup> April | Holy Saturday

#### Resurrection of Christ services at Agios Georgios Church

- 07.00 Early first resurrection and holy communion
- 15.00–17.00 Egg painting and Easter fun for kids at Kohili
- 18.00 Chanting of Saint Mary at St George's church
- 19.00 Gathering of wood for the ritual Judas burning at St George's church
- 23.00 Lighting of the traditional Lambrajia
- 23.30 Midnight Mass service
- 00.00 Traditional meals, soup, flaounes and eggs at Kohili restaurant  
Club open after midnight mass with resident djs

### 20<sup>th</sup> April | Easter Sunday

- 11.00 Vespers of love service at St. George Church
- 13.00–16.00 Easter Traditional buffet at Kohili restaurant
- 14.00–16.30 Easter egg hunt, face painting & lots of fun at Kohili
- 16.30–18.00 Dancing and traditional games at Kohili
- 22.00 Club open

### 21<sup>th</sup> April | Easter Monday

- 6.30–9.30 Easter Monday service at St. George Church

RSVP by Wednesday 16th April for the Easter Sunday buffet at the reception of the Clubhouse or via telephone: +357 26 623 243

Please note that these times and activities are subject to change.

### 17 Апреля | Чистый Четверг | 19:00

#### Украшение Плащаницы в церкви Св. Георгия.

Приглашаем всех желающих присоединиться к украшению Плащаницы цветочными композициями и лентами.

### 18 Апреля | Страстная Пятница | 19:00

#### Богослужение с выносом Плащаницы в церкви Св. Георгия.

В Страстную пятницу в церкви поются скорбные тропари, оплакивающие страдания усопшего Христа, после чего следует крестный ход - шествие с Плащаницей по улицам под скорбный перезвон церковных колоколов.

22:00 Вас ждет наш ночной клуб в компании нашего диджея.

### 19 Апреля | Великая Суббота

#### Богослужения Воскресения Христова в церкви Святого Георгия

- 07.00 Ранняя Литургия и Евхаристия
- 15.00–17.00 Роспись яиц и веселые пасхальные игры для детей
- 18.00 Церковная служба во славу Пресвятой Богородицы
- 19.00 Сбор дров для ритуального сожжения чучела Иуды
- 23.00 Зажжение традиционного костра «Ламбраджа»
- 23.30 Пасхальная Полунощница
- 00.00 Традиционная пасхальная трапеза, суп, выпечка флауны, пасхальные яйца в ресторане Kohili.  
После полуночной службы продолжите эту праздничную ночь в нашем ночном клубе под ритм нашего диджея.

### 20 Апреля | Воскресенье, Пасха

- 11.00 Пасхальное богослужение «Агапе» в церкви Св. Георгия
- 13.00–16.00 Традиционный пасхальный обед (В формате шветского стола) в ресторане Kohili
- 14.00–16.30 Охота за пасхальными яйцами, раскрашивание лиц и множество развлечений в Кохили
- 16.30–18.00 Танцы и традиционные игры в ресторане Kohili
- 22.00 Вас ждет наш ночной клуб в компании нашего диджея

### 21 Апреля | Пасхальный Понедельник

- 6.30–9.30 Утреннее Пасхальное богослужение в понедельник Светлой Седмицы в церкви Св. Георгия.

Мы просим вас связаться с ресепшеном Клубхауза, чтобы подтвердить резервацию на обед в пасхальное воскресенье до 16 Апреля по телефону +357 26 623 243.

Просим обратить внимание на то, что список мероприятий и время их проведения могут меняться.

